

Branch _____ الفرع

Date _____ التاريخ

بنك التضامن الإسلامي الدولي

Tadhamon International Islamic Bank



APPROVAL REQUEST FOR OPERATIONS SUBMIT THROUGH E- MAIL

طلب اعتماد تنفيذ العمليات المصرفية عبر البريد الإلكتروني

Dear /Tadhamon Int'l. Islamic Bank,
kindly consider the following e- mail: _____
as a formal communication channel to excute all required financial/
non- financial operations on my account/ accounts at TIIB, in
condition that those transactions total value does not exceed the
total amount of (in numbers) _____ (in letters)
_____ USD or equivalent.

I undertake all the responsibility of any issued operations through
this e-mail, with no responsibility and/ or obligations on the bank.
As well, I acknowledge that TIIB has the right to suspend the
privilege of using this channel at any time without prior notice.

الإخوة/ بنك التضامن الإسلامي الدولي،

يرجى منكم اعتماد البريد الإلكتروني: _____
لإصدار تعليماتي لتنفيذ عمليات مالية او غير مالية من حسابي/ حساباتي
طرفكم، وبما لا يتجاوز مبلغ (رقماً) _____
(كتابةً) _____ دولار أمريكي أو ما يعادله.

كما أقر بالتزامي ومسؤوليتي الكاملة عن جميع التعليمات المالية او الغير مالية
الصادرة من هذا البريد الإلكتروني دون أدنى مسؤولية على البنك، وأقر بأن للبنك
الحق بإلغاء ميزة استخدام هذه القناة متى تطلب الأمر ذلك بدون اشعار سابق.

Customer Name _____ اسم العميل

Account type _____ نوع الحساب CIF No. _____ رقم ملف العميل

Current address:-

العنوان الحالي:-

Street _____ شارع City _____ مدينة Country _____ البلد

Mobile No. _____ هاتف محمول Phone No. _____ هاتف ثابت

توقيع العميل

Customer Signature

This form is valid for one year from the date of issue, & must be renewed on an annual basis

فترة صلاحية العمل بهذا النموذج هي سنة واحدة منذ إصداره، ويجب تجديده سنوياً

FOR CUSTOMERS ABROAD

خاص بالعملاء خارج اليمن

Passport No. _____ رقم جواز السفر

لإستخدام وزارة الخارجية في اليمن (الإفادة والختم)

For Ministry of Foreign Affairs use in Yemen (attestation and seal)

لإستخدام السفارة/ القنصلية اليمنية في الخارج (الإفادة والختم)

For Yemen embassy / consulate use (attestation and seal)

Attached a stamped copy of the passport from the Yemeni council in the foreign country

مرفق صورة جواز السفر مختوماً بختم القنصلية اليمنية في الخارج

FOR BANK USE

لإستخدام البنك

تم استلام صورة جواز سفر العميل طالب الاعتماد

مشرف خدمة عملاء

أخصائي خدمة عملاء

المصادقة على توقيع العميل

توصية مدير إدارة الخدمات الخاصة بشأن سقف التعامل الممنوح للعميل

مدير إدارة الخدمات الخاصة